
 

 

 

Nieuwsbrief 

Beste geïnteresseerde in ons hospice, 

Het is alweer een tijd geleden dat je iets van ons gehoord hebt, maar dat betekent niet dat wij 

stil hebben gezeten. Achter de schermen is er door het bestuur hard gewerkt en wij nemen 

jullie graag mee in de activiteiten die wij hebben ondernomen. 

In het afgelopen najaar hebben jullie in weekblad Oosterhout kunnen lezen over de plannen 

om het hospice te realiseren op het voormalige Juzt terrein (voorheen Lievenshove) aan de 

Bredaseweg. De gemeente Oosterhout ontwikkelt hier een nieuwbouwwijk waar het hospice 

aan de rand van dit gebied een plek krijgt toegewezen. Inmiddels zijn er enkele 

inspraakmomenten met omwonenden geweest, waren wij aanwezig in de raadsvergadering in 

december waar de gemeenteraad over deze ontwikkeling heeft gesproken. Zowel de 

gemeenteraad als de omwonenden zijn positief over ons plan en steunen de realisatie van het 

hospice. Ten aanzien van de ontwikkeling van het gebied zijn er echter wel andere bezwaren 

aan de orde waardoor er nog geen definitief groen licht is voor de vervolgstappen. In de 

raadsvergadering van  kwartaal 2 zal dit project opnieuw aan de orde komen. 

Begin februari hebben de negen bestuursleden een beleidsochtend gehad met externe 

begeleiding. Tijdens die ochtend hebben wij uitgebreid stil gestaan bij onze doelstellingen en 

kernwaarden, op basis daarvan kunnen wij ons beleidsplan aanscherpen en een mooie 

presentatie maken. Deze presentatie gaan wij gebruiken om belangstellenden voor ons 

hospice te informeren én te starten met de sponsoring. 



Inmiddels is ook onze website in de lucht en zetten we de laatste puntjes op de i voor onze 

informatiefolder. Allemaal acties om bekendheid aan ons mooie project te geven. 

Zoals wellicht bekend is er veel geld nodig om het hospice te realiseren. Een deel van de 

kosten wordt niet vergoed en dit betreft niet alleen de zorg, maar ook de huisvesting. We zijn 

dan ook druk bezig een plan uit te werken voor het verkrijgen van subsidies en sponsoring. 

Afgelopen bestuursvergadering werden wij door één van de bestuursleden verrast met de 

eerste donatie. Onze collega heeft per 1 maart een andere baan en kreeg als afscheidscadeau 

een check uitgereikt van € 500,- voor ons hospice. Hoera! 

Tijdens deze vergadering bleek dat er inmiddels al ruim 50 geïnteresseerden hebben 

aangegeven dat ze iets willen betekenen voor het hospice. Uiteraard gaan wij met ieder van 

jullie contact opnemen zodra er concrete stappen gezet kunnen worden. Tot die tijd blijven wij 

jullie over de ontwikkelingen ‘bijpraten’ via de nieuwsbrieven.  

In onze bestuursvergadering van april zal onze burgemeester Gerdo van Grootheest op de 

koffie komen. Wij zullen hem uitgebreid bijpraten over ons project en hopen hem als 

ambassadeur aan ons hospice te kunnen verbinden. 

Voor nu een hartelijke groet vanuit het bestuur van Hospice Lievensbrug. 


